
P R O T O K Ó Ł  Nr  13/2020 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytego w dniu 4 czerwca 

2020 r. 
 

Posiedzenie trwało od godz. 1000 do 1120 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Nurzec-Stacja, 

przy ul. Żerczyckiej 33. 

 

Obecni członkowie komisji rewizyjnej: 
 

1/ Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji, 
2/ Pan Wojciech Wojtkowski – Członek Komisji,  

3/ Pan Roman Pawłowski – Członek Komisji, 
4/ Pani Irena Wakuluk – Członek Komisji. 

/Lista obecności w załączeniu/ Zał. Nr 1. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy, 

2/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy, 

3/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy. 

 

 

Do punktu 1-go: 

 

 Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej otworzył 

posiedzenie Komisji. Powitał zebranych i stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 100% 

ustawowego składu Komisji, podejmowane opinie, wnioski są prawomocne. Przedstawił 

porządek posiedzenia do którego nie wniesiono uwag: 

 

Porządek posiedzenia: 

1.Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2.Raport o stanie Gminy Nurzec-Stacja. 

3.Sprawozdanie budżetowe i finansowe za 2019 rok 

-rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

za 2019 rok 

-przyjęcie wniosku o udzielenie Wójtowi Gminy Nurzec-Stacja absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2019 rok. 

4.Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Do punktu 2-go: 

 

           Raport o stanie Gminy Nurzec-Stacja za 2019 r.  

 

Dyskusja: 

 

Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – zapytał, jak 

przedstawia się liczba mieszkańców zameldowanych w Gminie Nurzec-Stacja? Czy nadal 

występuję obowiązek zameldowania? 

 

Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy – poinformował, że obowiązek meldunkowy 

nie został zniesiony. Obywatel powinien się zameldować tam gdzie przebywa. Natomiast coraz 



częściej się zdarza, że osoby są zameldowane w Nurcu-Stacji, a mieszkają w innej 

miejscowości lub odwrotnie.  

 

Pan Zbigniew Olesiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – zapytał z czym się wiążę 

nadwyżka operacyjna?  

 

Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – poinformowała, że nadwyżka operacyjna jest to 

nadwyżka dochodów bieżących bez majątkowych nad wydatkami bieżącymi nie uwzględniając 

wydatków inwestycyjnych. Ustawa o finansach publicznych mówi, że dochody bieżące muszą 

pokryć wydatki bieżące. Równowaga nie może być zachwiana zarówno dotyczy to planowania 

jak i wykonania budżetu. Nadwyżka operacyjna musi występować. Natomiast jeśli w danym 

roku dochody bieżące nie pokryją wydatków bieżących możemy wprowadzić tzw. wolne 

środki. Dochody bieżące zwiększamy o wolne środki dla roku ubiegłego.  

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że bardzo dużo pieniędzy wydaje się na 

różnego rodzaju zapomogi dla osób bezrobotnych między innymi zasiłki stałe, zasiłki 

okresowe, karta dużej rodziny, zasiłek energetyczny czy inne dodatki. 

 

Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – stwierdził, że 

liczba uczniów i nauczycieli w roku 2019 nie zmniejszyła się diametralnie do lat poprzednich. 

 

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy – poinformował, że reforma edukacyjna wprowadziła bardzo 

wiele zmian. Dotychczasowa sześcioletnia szkoła podstawowa i dotychczasowe gimnazjum 

stało się ośmioletnią szkołą podstawową. Co roku otrzymujemy mniejszą subwencje i 

dokładamy dużo więcej do szkoły.  

 

           Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono. 

 

           W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Zbigniew Mirosław 

Olesiński poddał pod głosowanie opinię w sprawie rozpatrzenia i przyjęcia raportu o stanie 

gminy za 2019 r. oraz udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy. 

 

            W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 4 głosami za, w obecności 4 członków 

Komisja pozytywnie zaopiniowała raport o stanie gminy  za 2019 r. oraz przyjęła wniosek o 

udzielenie wotum zaufania Wójtowi Gminy. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 2 . 

 

Do punktu 3-go: 

 

            Sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2019 

rok oraz uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym przez Wójta Gminy Nurzec-Stacja sprawozdaniu z wykonania budżetu 

przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.  

 

           Uwag do omawianych sprawozdań nie wniesiono. 

 

           Pan Zbigniew Olesiński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił projekt 

opinii w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu i sprawozdania finansowego za 

2019 r. oraz wniosek o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 

 



           Uwag do projektu opinii komisji nie wniesiono. 

 

           Głosowanie Komisji Rewizyjnej. 

 

           W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 4 głosami za, w obecności 4 członków, 

komisja pozytywnie zaopiniowała omawiane sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z 

wykonania budżetu za 2019 rok. Następnie w wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 4 

głosami za, w obecności 4 członków przyjęła wniosek o udzielenie Wójtowi Gminy Nurzec-

Stacja absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. 

/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 3. 

 

Do punktu 4-ego: 

 

Brak spraw różnych i wolnych wniosków. 

 

            Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołowała:                                                                                 Przewodniczący posiedzenia: 

 

Jowita Radzikowska                                                                          Zbigniew Mirosław Olesiński 


